
Protokoll från styrelsemöte för Föreningen Framåt, 25-02-09 
 

Närvarande: Robert Collin, Tyrone Andersson, Eva Magnusson, Katarina Wennstam, Eva 
Melin, Peter Samzelius, Nils Mattsson, Kia Berggren, Peter Joelsson, Martin Sterner, Lars 
Joelsson samt Sture Wingård via länk. 
 

1. Piren i Skredfors 
Ett nytt förslag, som fortfarande är under bearbetning, presenterades av Peter Samzelius. 
En del justeringar återstår. 
Det nya förslaget innebär att vi kan utnyttja sandstranden som bildats mellan hopptornet 
och piren med en trappa ner från trädäcket. Det är också mer sten synligt i mittenremsan 
av däcket. Styrelsen biföll förslaget som ska färdigställas och presenteras för kommunen. 
Lars Joelsson, Tyrone Andersson och Peter Samzelius kommer att uppvakta kommunen 
och presentera önskemålet. Ett möte ”på plats” i Skredfors är önskvärt. Kia Berggren 
hjälper till att maila kommunen så att de kan förbereda sig och undersöka om några 
tillstånd krävs såsom bygglov och undantag från strandskydd. 
Bra att vi har bilden klar för oss när kommunen uppvaktas, men vår intention är att 
kommunen ska stå för bygget och söka de tillstånd som krävs. 
 

2. Bidrag från Hållbart Bohuslän 
Styrelsen beslutade att ansöka om bidrag för att rusta upp skateboardrampen vid 
fotbollsplanen. Man kan erhålla bidrag på max 30.000 Skr från Hållbart Bohuslän. 
Ansökningstiden löper ut den 24 mars. Lars Joelsson och Nils Mattsson åtog sig att skriva 
ansökan och Peter Samzelius bidrar med en tidigare gjord kostnadskalkyl. 
 

3. Vårens arbete på ängen 
Lars Joelsson har konsulterat ”ängexperten” Petter Öhnell angående underhållet av vår 
blomsteräng. 
Vi behöver luckra upp ytskiktet av jorden och så i mer blomsterfrön. Peter ska prova att 
använda sin skopa till grävmaskinen för att luckra jorden och han beställer även mer frön 
från ”Pratensis”. 
I höst kommer Tyrone att ha en liekurs för alla som vill/kan och vi slår tillsammans ängen. 
Slåttern får endast ligga en vecka innan den ska krattas ihop. Tyrone tillhandahåller även 
liar. 
 

4. Skötsel av gräsytor 
Josef Samzelius åtar sig med viss tvekan klippningen av våra gräsytor. Han kommer att 
arbeta mycket mer på annat håll i sommar och ha mindre tid att väderanpassa 
klippningarna, men vi lovar att assistera honom om det skulle behövas. 
 

5. Skötsel av rabatter och parkarbete 
Rensning av samtliga rabatter och ansning av buskar vid hamnplanen och vid 
fotbollsplanen utföres vid den gemensamma städdagen den 31 maj, med start klockan 
10.00. Tyrone är ”städgeneral”, som vanligt. 
Extra gemensam arbetsdag utlyses långfredagen den 18 april klockan 11.00 då vi 
beskär buskar och träd vid busshållplatsen samt sår i nya blomsterfrön på ängen. 
Peter Samzelius planerar att röja ”dungen” vid Alexandras väg bortanför fotbollsplanen 
redan vecka 7 eller 8. 
När ytterligare rensning behövs utföras anlitar vi ”Gröna Anna”, som tidigare. 
 
     6. Övriga frågor 

• Bastun 



Tyrone undersöker om vi behöver sätta upp ribbor på bastuns yttervägg för att inte få ”Falu 
rödfärg” på sig när man lutar sig mot väggen. Oklart om det behövs, eller inte. 
Kvinnobastun på torsdagar återupptas nu när ljuset kommer tillbaka. 

• Biblioteket 
Eva Magnusson kommer att organisera och arrangera vårt minibibliotek i busskuren även i 
år. 

• Fågelexkursion 
Den återkommande fågelexkursionen runt Ejgdetjärnen med Jan Uddén är bokad till 
söndagen den 25 maj. 

• Beredskapsplan för Kämpersvik 
En sådan plan påbörjades för några år sedan och vi ser hur vi kan gå vidare med den som 
ett komplement till den plan som finns för Tanums kommun. Några ur styrelsen deltar på 
Tanums kommuns föredrag om hur deras plan ser ut. 
     
      7. Nästa styrelsemöte 
          Söndagen den 18/5 klockan 15.00 

          Vi kan behöva träffas innan dess med anledning av planeringen av Skredfors   
          men då extrainkallar vi styrelsen till ett sådant möte. 
 
 
  
 
 
        Vid protokollet:                                              Justeras: 
 
 
        _______________________                        _______________________ 
         Eva Melin, sekreterare                                                 Lars Joelsson, ordförande 


